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Zápis z 44. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy 

konaného dne 28. 2. 2022 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Michal Blažek (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Michal 

Kohout (ODS), Vladimír Kuba (ODS), David Pavel (NO), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), Otakar 

Vich (NO), Petr Vltavský (ODS); Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký, Monika Slavíková (úřad); 

Martin Rudolf (MP) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 11 z 11 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:35 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 44. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 

(audiozáznam 0:01:07; stenozáznam str. 3) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni J. Doláková a M. Blažek.  

Hlasováno: pro 8, proti 1, zdržel se 2. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, P. Vltavský 

Proti: V. Študent 

Zdržel se: M. Svoboda, O. Vich 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a O. Vich. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

NAVRŽENÝ POŘAD JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:02:24; stenozáznam str. 3) 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Přísedící u soudu 

3. Rozpočtové opatření 

4. Zřizovací listina JSDH 

5. Vlajka pro Tibet 

6. Dotace spolkům  

7. Různé 
 

Starosta informoval, že jsou dva návrhy na úpravu pořadu jednání. Jeden bod navrhuje doplnit V. Študent, a to 

bod Kontrolní výbor a jeden bod navrhuje doplnit paní místostarostka, a to bod Podpora Ukrajiny. 

Dále M. Svoboda navrhuje navíc zařadit také bod Propojení chodníku a cyklostezky s Malým hájem. 

Nejprve bylo hlasováno o úpravě pořadu jednání zařazením všech tří nových bodů dle protinávrhu M. Svobody. 

Hlasováno: pro 4, proti 0, zdržel se 7. návrh nebyl přijat 

Pro: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 

Zdržel se: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, P. Vltavský 
 

Následně bylo hlasováno o úpravě pořadu jednání zařazením bodů Podpora Ukrajiny a Kontrolní výbor. O takto 

navrženém pořadu jednání bylo hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 4. pořad jednání byl schválen 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, P. Vltavský 

Zdržel se: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 
 

SCHVÁLENÝ POŘAD JEDNÁNÍ 

1. Podpora Ukrajiny 

2. Bezpečnostní situace v MČ 

3. Přísedící u soudu 

4. Rozpočtové opatření 

5. Zřizovací listina JSDH 

6. Vlajka pro Tibet 

7. Dotace spolkům 

8. Kontrolní výbor 

9. Různé 

  



2 

 

1. Podpora Ukrajině (audiozáznam 0:02:24; stenozáznam str. 5) 

Místostarostka v krátkosti připomněla události na Ukrajině. Již v předchozích dnech proběhla sbírka na 

podporu Ukrajiny, při které pomáhali dobrovolní hasiči z DM. MČ se ozývají občané Ukrajiny, kteří v DM 

již bydlí a potřebují pomoci s ubytováním příbuzných, umístění dětí do školských zařízení, atd. 

Diskuse (audiozáznam 0:12:45; stenozáznam str. 5): M. Svoboda 
 

Zastupitelstvo odsoudilo invazi Ruské federace na Ukrajinu a podporuje ukrajinský lid. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí možnosti případného umístění ukrajinských dětí do školských zařízení v DM, 

možnosti získání ubytovacích kapacit pro uprchlíky a potřebu finanční pomoci Ukrajině a souhlasilo 

s poskytnutím finančního daru z rozpočtu MČ ve výši 200 000 Kč. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 44/1  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

2. Bezpečnostní situace v MČ (audiozáznam 0:15:14; stenozáznam str. 6) 

Strážník MP informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály v měsíci lednu 2022. 

Na území spadajícím pod MOP Hostivař se udál celkem 1 TČ, a to vloupání do rodinných či bytových 

domů/sklepů/garáží. Na území spadajícím pod MOP Uhříněves se událo celkem 7 TČ – 4x krádež součástek 

z motorového vozidla (vč. vloupání do OA), 1x krádež vloupáním do RD, 1x internetová kriminalita 

a 1x zpronevěra (tržba). 

Diskuse (audiozáznam 0:16:16; stenozáznam str. 7): O. Vich, M. Rudolf, V. Kuba, V. Študent, J. Doláková 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu městské policie o bezpečnostní situaci v Městské části Praha – Dolní 

Měcholupy za měsíc leden 2022. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 44/2  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

3. Přísedící u soudu (audiozáznam 0:21:56; stenozáznam str. 9) 

Starosta informoval o žádosti Obvodního soudu pro Prahu 10 o znovuzvolení Jindry Chajkinové jako přísedící 

u soudu na funkční období 2022 – 2026. 

Diskuse (audiozáznam 0:22:55; stenozáznam str. 9): V. Kuba, Š. Fořtová, O. Vich 
 

Zastupitelstvo zvolilo paní Jindru Chajkinovou jako přísedící u Obvodního soudu pro Prahu 10. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 44/3  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

4. Rozpočtové opatření (audiozáznam 0:26:50; stenozáznam str. 10) 

Jedná se o navýšení příjmové položky rozpočtu o dotaci ve výši 500 175 Kč z Operačního programu 

Zaměstnanost. 

Diskuse (audiozáznam 0:27:32; stenozáznam str. 10): O. Vich, M. Slavíková 
 

Zastupitelstvo souhlasilo s navýšením rozpočtu o dotaci ve výši 500 175 Kč. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 44/4  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

5. Zřizovací listina JSDH (audiozáznam 0:31:38; stenozáznam str. 11) 

Předkladatel P. Vltavský informoval, že původní zřizovací listina byla již velmi neaktuální a obsahovala již 

neplatná data, dále bylo potřeba reflektovat nové předpisy a legislativu. 

Diskuse (audiozáznam 0:32:33; stenozáznam str. 12): V. Študent, J. Jindřich, O. Vich, P. Vltavský 

 

Zastupitelé schválili zřizovací listinu Jednotky sboru dobrovolných hasičů Praha-Dolní Měcholupy. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 44/5  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
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6. Vlajka pro Tibet (audiozáznam 0:40:57; stenozáznam str. 14) 

Starosta vysvětlil, že jako každý rok Úřad obdržel žádost spolku Lungta o projednání připojení se k akci na 

podporu svobody Tibetu. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo připojení se k mezinárodní kampani „Vlajka pro Tibet“ vyvěšením tibetské vlajky 

dne 10. 3. 2022 na budově úřadu. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 44/6  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

7. Dotace spolkům (audiozáznam 0:42:18; stenozáznam str. 15) 

Starosta informoval o žádostech o dotaci spolků SDH, Leonardo a SK Dolní Měcholupy. Předseda finančního 

výboru dodal, že prostředky na dotace spolkům byly promítnuty do schváleného rozpočtu. 

Diskuse (audiozáznam 0:43:06; stenozáznam str. 15): O. Vich, J. Jindřich, P. Vltavský, V. Študent, J. 

Doláková 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí žádosti o poskytnutí veřejnoprávní dotace jednotlivých spolků a schválilo 

- poskytnutí dotace SK Dolní Měcholupy ve výši 740 000 Kč 

- poskytnutí dotace SDH Dolní Měcholupy ve výši 200 000 Kč 

- poskytnutí dotace OS Leonardo ve výši 450 000 Kč 

- uzavření veřejnoprávních smluv na dotace dle přiloženého vzoru. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 44/7  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

8. Kontrolní výbor (audiozáznam 0:48:30; stenozáznam str. 17) 

Předseda kontrolního výboru seznámil zastupitele s výsledky činnosti kontrolního výboru ke konci funkčního 

období tohoto výboru. 

Diskuse (audiozáznam 0:54:23; stenozáznam str. 18): V. Kuba, V. Študent, M. Svoboda, J. Jindřich 
 

V průběhu rozpravy dal V. Kuba pozměňovací návrh usnesení, a to z původně navrženého usnesení ponechat 

bod I. Bere na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 26. 1. 2022 a vypustit bod II. Pověřuje 
- Starostu dopracováním a rozšířením Koncepce školství v Dolních Měcholupech minimálně o údaje:  

o přehled zařízení, kapacity (současné/budoucí) a naplněnost,  

o personální zajištění,  

o financování (přímé náklady, provoz),  

o stravování.  

- Starostu předložením veškerých chybějících podkladů KV v souladu s usnesením č. 22/7 a č. 37/3 do 30 dní 

od schválení usnesení.  

- Starostu předložením závěrečného přezkoumání hospodaření za rok 2021 KV, společně se zprávou o financích 

za rok 2021 a finančním plánem na příští 3 roky.  
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zápis z kontrolního výboru ze dne 26. 1. 2022. 

Hlasováno: pro 6, proti 4, zdržel se 1. UZ 44/8  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba 

Proti: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 

Zdržel se: P. Vltavský 
 

9. Různé 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:01:47; stenozáznam str. 20) – Dotaz na rekonstrukci Kutnohorské, uzavření 

průjezdu v obytných částech a zajištění BUS a autobusové zastávky v Retail Parku. 

Diskuse: J. Jindřich, V. Študent, J. Doláková, M. Kembitzký, V. Kuba 

➢ O. Vich (audiozáznam 1:10:27; stenozáznam str. 22) – Příspěvek k přeznačení komunikace v Malém háji. 

Diskuse: J. Jindřich, O. Vich, V. Študent, M. Kembitzký 

➢ V. Kuba (audiozáznam 1:13:35; stenozáznam str. 23) – Apeluje na všechny občany, aby si zřídili Mobilní 

rozhlas, kde MČ o všem informuje pomocí SMS a e-mailu. 

➢ O. Vich (audiozáznam 1:15:31; stenozáznam str. 24) – Příspěvek k nedostatečnému informování o 

rekonstrukci Kutnohorské. 
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Diskuse: V. Kuba, J. Jindřich, O. Vich 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:17:41; stenozáznam str. 25) – Dotaz, zda bude v rámci rekonstrukce realizován 

chodník do Malého háje podél Kutnohorské. 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ O. Vich (audiozáznam 1:18:04; stenozáznam str. 25) – Dotaz zda bude v Malém háji zabráněno průjezdu 

po chodnících, jako v předchozí etapě. 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ J. Jindřich (audiozáznam 1:18:04; stenozáznam str. 25) – Příspěvek k termínu konání příštího zasedání 

ZMČ. Příští zasedání ZMČ se bude konat v pondělí 21. 3. 2022. 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.03 hodin. 

 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 44/1-8 

ze dne 28. 2. 2022, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

 

 

 

Zapsala: Š. Fořtová 

Přepsala: B. Dubská 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 Bc. Jana Doláková Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

  MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

 

................................................ 

 Michal Blažek 


